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Crisis in de groene stad. Dat zou het thema zijn van deze gezamenlijke 

uitgave van de vakbladen Boomzorg en Boom-In-Business. Als je het 

allemaal zo optelt, valt het misschien nog wel mee. Oké er wordt bezuinigd 

op de openbare ruimte en in sommige gevallen stevig ook, maar aan de 

andere kant zien we her en der een hoop creativiteit om de hoek komen 

kijken om met een andere aanpak toch zaken te realiseren. Dat varieert van 

burgerparticipatie tot gesponsorde rotondes. Natuurlijk zijn in zekere zin 

allemaal kleinere bedragen, maar ook hier geldt ‘wie het kleine niet eert, 

is het grote niet weerd’. Een betere kreet is hier overigens ‘wie het kleine 

niet leert, doet het grote verkeerd’. Beheerders van de openbare ruimte 

moeten beseffen dat bomen niet meer tot in de hemel groeien en moeten 

leren prioriteiten stellen. Als je dat goed leert en met kleine dingen begint, 

valt de schade wellicht wel mee. Een aardig voorbeeld hiervan leest u in 

deze uitgave in een interview met de gemeente Renkum. Deze gemeente 

investeerde -juist om te bezuinigen-  in een 100.000 euro kostende 

Ruthmann-hoogwerker. In drie jaar is deze terugverdiend. Kom daar maar 

eens om vragen bij de Rabobank.

 

Als we de huidige bezuinigingen vergelijken met de berucht geworden 

bezuinigingen van de jaren tachtig bestaat er een -wat mij betreft- 

essentieel verschil. Inmiddels zijn we allemaal veel beter doordrongen van 

de waarde van groen voor de levende stad en de bebouwde omgeving. 

Hopelijk zorgt dat verbeterde besef voor voldoende resistentie tegen al te 

rücksichtslos snoeien in bestedingen.

 

In deze uitgave een interview met Jan Habets van Plant Publicity Holland. 

Habets kijkt hier met enige verbittering terug op de ondergang van zijn 

PPH. Het is zijn verhaal en zijn visie. Wellicht onderbelicht in dit verhaal is 

het gegeven dat uit onderzoek bleek dat het draagvlak voor de club van 

Habets toch wel erg klein was. Dat zegt merkwaardigerwijs overigens niets 

over de waardering voor het werk van zijn club. Al het beleid op het gebied 

van groen wordt inmiddels vormgegeven rondom het begrip ‘De Groene 

Stad’ en waarschijnlijk is het de verdienste van organisaties zoals PPH dat 

ze dit begrip op de kaart hebben gezet.  Als we de komende jaren nog veel 

meer gaan denken in termen van waarde van het groen voor de gebruiker, 

de burger dus, en onze eigen obsessie voor techniek een beetje laten 

varen, zal het met de crisis in de groene stad misschien allemaal nog wel 

meevallen.

In deze uitgave ook een artikel over een congres dat wij de afgelopen tijd 

hebben gedraaid op het gebied van dak- en gevelbegroening. Natuurlijk 

staan er op het dak meestal weinig bomen, maar het aardige wat daar (op 

het dak dus) gebeurd is, is dat dit ongeveer de laatste tak van sport is waar 

nog progressie in zit en dat met name de bouw met veel interesse naar 

groen op daken en gevels kijkt, als een manier om de nog veel diepere crisis 

in de bouw te helpen oplossen.  

 

Met vriendelijke groet, 
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Crisis 

We moeten de komende jaren veel meer gaan 

denken in termen van waarde van het groen 

voor de burger en onze eigen obsessie met 

techniek laten varen

 Wie het kleine niet leert, doet het grote 

verkeerd

Al het beleid op het gebied van groen wordt 

inmiddels vormgegeven rondom het begrip 

‘De Groene Stad’ 


